

七、约拿书三 1-10

圣经信息系列《约拿书》：7. 贯彻始终的神

1. 神为何差遣约拿往尼尼微去？神给予你我在新加坡这座城市的差遣又是什么？（参阅209-10页）
2. 从尼尼微城的王至平民百姓奇迹般谦卑信服，以及一切动物都披上麻布悔改的举动，我们得以看见悔改具有哪些重要的功效？（参阅220-5页）
3. “...他就后悔，不把所说的灾祸降与他们了。”(拿3:10b) “后悔”是译自希伯来字(naham)，此希伯来字也具有哪些丰富的意涵？这也看出神哪些美好的特质？（参阅225-9页）
4. 分享已故女诗人史提芙·史密斯“自我中心”诗词的阅读心得或感受。（参阅233页）

Jonah 3: 1-10

BST coverage : 7. A persistent God

1. Why did God call Jonah to Nineveh? What is our call from God in the city of Singapore? (pg.159)
2. The king and people of Nineveh humbly and miraculously repented, and together with all the animals, covered themselves with sack cloth. What are the important effects of such repentance? (pg.168-72)
3. ‘... *repented and did not bring on them the destruction he had threatened*’. (Jon. 3:10b). ‘Repent’ is translated from the Hebrew word ‘naham’. What rich meaning does this word carry? What wonderful attributes of God can we also glean from this? (pg.173-5)
4. Share your thoughts and feelings about the poem ‘Egocentric’ by the late poet Stevie Smith. (pg.179)